
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 8. oktober 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 3
Kan ministeren forklare, hvorfor der stadig ikke er isoleret i vægge og under
gulve, som krævet i kendelserne fra maj 2007, og som statsforvaltningen Mid-
tjylland har pålagt Samsø kommune at efterleve?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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